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Plats och tid Kommunhuset, Klang 26 november 2019 kl. 09:00-12:00 
   
Deltagare Per-Inge Pettersson, ordförande 
 Silva Andersson, vice ordförande 

Margaretha Ottosson, FUB 
Ulla-Britt Hofvergård, HL 
Ulrika Larsson, representant för Epilepsiföreningen 
Elsy Larsson, DHR 
Bert Ingström, Reumatikerföreningen och HRF 
 
 
 

Övriga deltagande Susanne Nilsson, sekreterare 
 
  
 
  
 
Utses att justera Ulrika Larsson 

 
Underskrifter Paragrafer § 18–24 
  
Sekreterare ……………………………………………. 
 Susanne Nilsson 

 
Ordförande ……………………………………………. 
 Per-Inge Pettersson 
 
Justerande ……………………………………………. 
 Ulrika Larsson 
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KTR § 18/2019 
 
Öppnande 
 
Ordföranden hälsade alla välkomna till dagens möte. 
 
 
 
KTR § 19/2019 
 
Val av justerare 
 
Till justerare valdes Ulrika Larsson. 
 
 
 
KTR § 20/2019 
 
Föregående mötesanteckningar 12 september 
 
Genomgång av mötesanteckningar från föregående möte med rådet. Anteckningarna 
godkändes. 
 
 
 
KTR § 21/2019 
 
Rapporter från föreningar 
 
Föreningarna lämnade en lägesrapport om pågående arbete i respektive förening. 
 
 
 
KTR § 22/2019 
 
Mötesplan för 2020 
 
Rådet enades om att hålla möte vid fyra tillfällen nästa år. Och att första mötet kommer att 
hållas eventuellt i mitten av mars. Datum kommer sekreteraren att meddela efter diskussion 
med ordföranden. Ordföranden informerade om ny- och ombyggnation av särskilt boende i 
Målilla. Rådet beslutade att vid första mötet bjuda in några ansvariga för diskussion kring 
detta. Och att diskutera tillgängligheten. Rådet ska även bjuda in ungdomarna som håller på 
med att uppdatera Tillgänglighetsguiden och lyssna av hur arbetet fortlöper. Rådet ska även 
bjuda in folkhälsosamordnaren vid ett tillfälle. 
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KTR § 23/2019 
 
Nya frågor/ärenden 
 
Det diskuterades även om Hälsan Stig. Sekreteraren fick i uppdrag att kontakta 
folkhälsosamordnaren och prata med henne om arbetet kring Hälsans Stig. Man tog även upp 
tankar kring Åsa Felix Everbrands besök. Alla tyckte hon var bra och vill fortsätta träffa 
henne och byta tankar och idéer. 
 
 
 
KTR § 24/2019 
 
Övrigt 
 
Sekreteraren meddelade att det inte har kommit in fler synpunkter till tillgänglighet på 
kommunens hemsida. Mötet avslutades. 
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